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Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie oświetlenia Alei Racławickich 

W związku z trwającymi pracami remontowymi na Alejach Racławickich zwracam 

się z prośbą o niezwłoczne zobligowanie wykonawcy tego zadania, do rzetelnego 

oświetlenia niniejszej arterii. Ciemności spowijające ulicę, powodują dyskomfort 

poruszania się po niej, a także poważne utrudnienia tudzież zagrożenia dla kierowców. W 

mojej ocenie zasadnym rozwiązaniem jest ustawienie prowizorycznego oświetlenia 

zwiększającego lepszą widoczność dla kierowców, a jeśli to możliwe na tym etapie prac, 

przywrócenie stałego oświetlenia na znajdujących się wzdłuż obu stron arterii słupach. 

Z uwagi na zbliżający się okres jesienno-zimowy, proszę o priorytetowe 

potraktowanie tego zadania. 

Z wyrazami szacunku 




